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Fjärrvärme året

Rekordlång
förbindelseledning
På fjärrvärmesidan är Tekniska
Verken Linköping mycket fram-
stående, bland annat har man
tillsammans med MSE, Mjölby
Svartådalen, den 28 km långa
förbindelselänken mellan Linkö-
ping och Mjölby. Detta har re-
sulterat i att man har kunnat an-
sluta ”otroligt många hushåll på
slätten” och efterfrågan är fortfa-
rande mycket stor !

 Nyligen vann man även en of-

Kraftvärmeverket i centrala Linköping

LJUSDAL 92 108 98 0 10 0 0
LULEÅ 4 35 35 0 0 0 0
LUND 7 64 64 0 0 0 0
LYCKSELE (Skellefteå Kraft) 95 136 126 0 9 0 0
MALMÖ 34 835 216 0 0 0 552
MALUNG 89 21 21 0 0 0 0
MARIESTAD 0 0 0 0 0 0 0
MARK 87 70 51 0 0 0 0
MJÖLBY 55 84 84 0 0 1 0
MORA (WMI Sellbergs AB) 91 100 62 0 0 0 38
MOTALA 70 143 143 0 0 0 0
MUNKFORS 91 36 36 0 0 0 0
MÖLNDAL 71 209 0 0 209 0 0
NORDMALING 76 11 11 0 0 0 0
NORRKÖPING 83 1052 661 0 0 0 0
NORRTÄLJE 81 113 113 0 0 0 0
NYBRO 1 1 1 0 0 0 0
NYNÄSHAMN 0 0 0 0 0 0 0
NÄSSJÖ 93 103 99 0 0 4 0
OSBY 86 37 37 0 0 0 0
OSKARSHAMN 13 10 5 0 0 5 0
OXELÖSUND 0 0 0 0 0 0 0

MEDLEM/ORT AndelBio% BioTot  TRÄD TALLBECK TORV BIOGAS AVFALL

Vi optimerar nu kraftvär
men på grund av de
hög elspotpriserna, sä-

ger Eddie Johansson, vd för Ena
kraft AB

– Värmeavsättningen är ett
basproblem för oss som arbetar
med kraftvärme, möjligheterna
att producera el minskar på
grund av den höga utomhustem-
peraturen.

Eddie Johansson framhåller
också att det behövs tydliga reg-
ler vad gäller beskattningen på
denna del, m.a.o en renodling av
skattesystemet.

– De gröna certifikaten måste
visa tydligt att det är just den grön-
producerade elen man vill ha. Ur
bioenergisynvinkel så är detta ett
mycket bra steg, tycker han men
påpekar också att det dock kan bli
sämre för dem som använder sin
biokraft själva. Hela skattesystemet
är dock mycket komplext.

På fjärrvärmesidan gäller det

att öka kundunderlaget hela ti-
den, vi arbetar bland annat med
att ta in industrier av olika slag i
fjärrvärmenätet. På sikt ser han
också en etanolfabrik knuten till
bolagets verksamhet. Något som
kan vara naturligt för bolaget ef-
terssom man redan tidigare visat
att man är intresserade av att vid-
ga sin verksamhet  med kretslopp
av kommunens avlopp som till-
för näring till energiverkets ener-
gigrödor som i sin tur ger värme
och el till staden.

Han avslutar vår snabb inter-
vju med ett lätt hot riktat till pro-
ducenterna:

– Bioenergibranschen måste se
till att prisutvecklingen på bräns-
let hålls stabil och planeras lång-
siktigt.

– Finns det någonting vi kraft-
värmefolk är experter på så är det
nämligen att byta bränsle ”över
en natt” om det skulle behövas.

Sofie Samuelsson

Ena Kraft AB
Nu prioriterar vi kraftenfentlig upphandlig avseende

fjärrvärme i Borensberg. Under
hösten 2003 kommer man att ha
en ny flispanna på 3 MW på
plats där, till dess kör man olja.

Budgeterad produktion 2003
är för Linköping: 1500 GWh,
Katrineholm 200 GWh och Bo-
rensberg 3 GWh.

– Mer än 90 procent av Linkö-
ping tätort är anslutna till nätet,
konstaterar Ingvar Carlsson av-
slutningsvis.

Sofie Samuelsson
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